
   Styremøte 9-2021 

   
 

 

Dato: 09.12.21 kl. 19.00 
Sted: Varmestua på Skoglund 
Til stedet fra styret: Ketil, Ragnar, Jan, Joachim og Ida B. 
Fraværende: Ida A., Veronika, Raymond og Cecilie 
Innkalt 07.12.21, påminnelse på Messengergruppe 09.12.21 
Dato for referat: 11.01.22 
 
 
 
Nye saker:  
 
53/21 Godkjenning av forrige referat 
Godkjent.  
 
54/21 Kjekssalg 
Styret fordeler kjeksbestllingene, og oppfordrer flest mulig til å hente på Skoglund. 
 
55/21 Lokal-/premiekjøringer 2022 
Proposisjoner for første travkjøring i 2022 må sendes inn i starten av januar. Det foreslås delingsløp, og Jan Inge Ringen har 
sagt ja til å dele inn løpene. 
  
56/21 Utstilling 
Flere har søkt om utstilling i 2022, og det er ikke sikkert at Ørland Travklubb får tildelt utstilling. Styret håper på svar i 
desember.  
 
57/21 Medlemsliste 
Det er sendt ut purringer, men noen kontingenter står fortsatt ubetalt. Dette får stå åpent til neste år.  
 
58/21 Søknad DU-midler 
Det er søkt tilskudd for vaskeboks, 2 sladder/skraper og lydanlegg. Forventet svar i april/mai 2022. 
 
59/21 Generalforsamling  
Innkomne saker må meldes inn 3 uker før generalforsamling, det samme gjelder valgkomiteens innstilling. Leder i 
valgkomiteen blir varslet om dette. Joachim avstemmer økonomi før generalforsamling. Ketil sender tekst til innkalling til 
Ida B. som legger ut dette på Facebook og hjemmeside. Det må skrives årsberetning med innhold som store hendelser, 
gode prestasjoner, banerekorder, arrangement, aktivitetsgruppa, jubileumsfest og dugnader. Under generalforsamling skal 
Byggma-cupen trekkes.  
 
60/21 Dugnader 
Ketil henter inn tilbud på nye vinduer og etc. i tårnet. Ketil har bestilt salt og natriumklorid for banen. Dette bør gjøres ved 
mild temperatur og lite/ingen nedbør. Ida B. sjekker med Jørgen Bugge ang. lydanlegg og ev. montering. Det er mulig skade 
eller lekkasje på taket på tårnet, og det må undersøkes neste gang vi har lift tilgjengelig på anlegget.  
 
Ingen flere saker lå til behandling og møtet ble hevet.  
 
Styrereferatet sendes ut til styremedlemmene på mail.  
Referatet godkjennes på neste styremøte.  

 


